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教育背景

中国政法大学民商法学硕士。

专业经历

钟晓琴律师长期专职于法律诉讼工作，先后办理过各类民

商事诉讼案件，具有丰富的大型央企供职经验及法律从业

经验。

执行领域及专长

钟晓琴律师执业以来，主要从事民商事案件诉讼纠纷处

理，包括合同纠纷、金融借款纠纷、公司股权转让纠纷、

房屋买卖合同纠纷、民间借贷、不良资产处置、合伙协议

纠纷、物业服务纠纷、公司（企业）法律顾问等业务领

域。同时为大型外资企业、国有企业等提供法律专项服

务，具有扎实的理论知识和丰富的实战经验。

钟晓琴律师提供法律服务的单位包括百胜餐饮（武汉）有

限公司、南昌肯德基有限公司、上海浦东发展银行股份有

限公司武汉分行、武汉市安捷在线科技有限公司等。期间

因其办案过程专业高效、认真负责的专业态度，获得当事

人一致好评。  

工作语言

中文 英文

Education
Master's degree in Civil and Commercial Law, China University 
of Political Science and Law. 

Professional Experience
Attorney Zhong has had a long career as a legal litigation special-
ist. She has handled various types of civil and commercial litiga-
tion cases and has rich experience in practicing on behalf of large 
central enterprises.

Practice Areas
Since practicing law, Attorney Zhong has been mainly engaged in 
litigation disputes in civil and commercial cases, including: 
contract disputes; financial loan disputes; company equity 
transfer disputes; housing sale and purchase contract disputes; 
private lending; disposal of non-performing assets; partnership 
agreement disputes; property service disputes; and corporate 
legal counsel. She also provides special legal services for large, 
foreign-funded and state-owned enterprises.
She has a solid theoretical foundation and substantial practical 
experience. The legal services provided by Attorney Zhong 
include Yum! Ltd, Nanchang KFC Ltd, Shanghai Pudong Devel-
opment Bank Co. Ltd. Wuhan Branch, Wuhan Anjie Online 
Technology Co. Ltd. She has won awards for her professional and 
efficient handling of her cases and her conscientious and respon-
sible professional attitude. Parties have been unanimous in their 
praise of her.

Language Skills
Mandarin and English


